
Jaroslav Dušek: OČKOVAT SE NENECHÁM!
Indiáni raději zemřeli, než se nechat zotročit!
- CZ24 News | 13. června 2021

ČESKO: Jaroslav Dušek promluvil o svém rozhodnutí nenechat se očkovat vakcínou proti covidu-19.
Herec, který nedávno oslavil šedesáté narozeniny, popsal svůj vztah k lékařům, medikaci i to, proč je
momentálně zarostlý vousem a neostříhaný.

„Sandály jsou moje celoroční obuv. Já to nosím i v zimě. Nechodím úplně bos, po městě se mi naboso
chodit úplně nechce. Má současná zarostlá vizáž je kvůli natáčení. Mám v létě točit dva filmy a v
jednom z nich mám být takový roztržitý lehce zanedbaný vědec. Jinak bych byl asi teď v létě už
nakrátko a oholený. Ovšem když se vidím v zrcadle, tak se směju, protože si říkám, že vypadám fakt
trochu potrhle, že je to vtipné,“ říká Jaroslav Dušek v rozhovoru pro pořad Showtime.

Herec se po covidové odmlce nedávno vrátil na jeviště. Nevadí mu hrát denně. V životě ostatně dělá
prý vždycky jen to, co ho baví. „Na tom jsem vždycky dost lpěl, takže jsem proto některé věci musel i
opustit. Třeba školy, když jsem studoval. Ty jsem zakončoval vlastně mnohdy ještě před tím
oficiálním zakončením. Věci dělám tehdy, dokud cítím rovnováhu a dokud energie proudí. Když cítím,
že mě něco vyčerpává, tak se z takových činností vzdaluji,“ vysvětluje.

Jaroslav Dušek oslavil nedávno šedesáté narozeniny. Nijak však nebilancuje. „Jediné nové je, že si
mohu vybrat penzijní připojištění. Díky tomu jsem vlastně zaregistroval, že je mi šedesát,“ směje se.

Ve volných chvílích se v poslední době věnuje rád hlavně svým sedmi vnoučatům a práci na zahradě.
Současnou situaci bere s nadhledem a očkovat se rozhodně nenechá.

„Nebyl jsem třicet let u lékaře. Neberu třicet let žádné léky. Představa, že bych se nechal očkovat, je
pro mě naprosto absurdní. Považuji se za bytost divokou. Za člověka, který je homo sapiens. A ne
homo sapiens domesticus, ochočený a domestikovaný člověk,“ popisuje herec.

„Mám rád indiány a jejich způsoby. Oni mnohdy raději zemřeli, než by se nechali zotročit. Myslím, že
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kdyby podmínky byly nepřijatelné, tak bych prostě zemřel. Tak bych tu nebyl,“ dodává Dušek.
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